
Protokół Nr V/11 

z sesji Rady Powiatu Lęborskiego 

odbytej dnia 27 kwietnia 2011 roku 

 

 

Początek obrad: 

 Godz. 1200 

 

Zakończenie obrad: 

 Godz. 1315 

 

Miejsce obrad: 

Starostwo Powiatowe w Lęborku. 

W dniu 22 marca 2011 roku w sesji uczestniczyło 18 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady po powitaniu radnych oraz gości 

stwierdził, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 18 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 19 osób stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

 



Ad.2 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek 

obrad: 

Porządek obrad:   

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i prac Zarządu Powiatu       

w okresie od  5 marca 2011 roku do 19 kwietnia 2011 roku. 

5. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego PSP w Lęborku o stanie bezpieczeństwa 

powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej w 2010 roku. 

6. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Lęborku o stanie porządku                          

i bezpieczeństwa publicznego w Powiecie Lęborskim. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Lęborskiego na lata 2011-2025 rok oraz podjęcie uchwały. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu 

Lęborskiego na 2011 rok oraz podjęcie uchwały. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji III Liceum Profilowanego w Lęborku 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Mechaniczno – Informatycznych im. prof. Henryka 

Mierzejewskiego w Lęborku przy ul. Marcinkowskiego 1 oraz podjęcie uchwały. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych w Lęborku wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących               

nr 2 im. Karola Wojtyły w Lęborku przy ul. Marcinkowskiego 1 oraz podjęcie uchwały. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji dla Parafii 

Rzymskokatolickiej p.w. świętego Jakuba Apostoła w Lęborku na roboty 

konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków oraz podjęcie uchwały. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymsko-

Katolickiej p.w. Wniebowzięcia NMP w Łebie na roboty budowlane oraz prace 

konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków oraz 

podjęcie uchwały. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy w zakresie 

realizacji projektu innowacyjnego „Pomorskie-dobry kurs na edukację. Wspieranie 

uczniów o szczególnych predyspozycjach w zakresie matematyki, fizyki i informatyki” 

oraz podjęcie uchwały. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 



15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wnioski i oświadczenia radnych.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

17. Zamknięcie obrad.  

 

Następnie Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do 

przedstawionego porządku obrad. 

Następnie Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady wobec braku  uwag 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady poinformował, iż do chwili 

rozpoczęcia sesji nie wpłynęły żadne uwagi na piśmie do protokołu z ostatniej sesji. 

W związku z powyższym Rada w obecności 16 radnych – 15 głosami „za” przy 

1 głosie „wstrzymującym” przyjęła protokół Nr IV/11 z dnia 22 marca 2011 roku. 

 

Ad.4 

Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i prac 

Zarządu Powiatu  w okresie od 5 marca 2011 roku do 19 kwietnia 2011 

roku. 

 

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady przekazał, iż powyższe 

sprawozdanie radni otrzymali w materiałach na sesję.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Następnie zapytał czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Wobec braku uwag Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 



Ad.5 

Sprawozdanie Komendanta Powiatowego PSP w Lęborku o stanie 

bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej w 2010 

roku. 

 

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady przekazał, iż powyższe 

sprawozdanie radni otrzymali w materiałach na sesję.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Dalej zapytał czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

 Wobec braku uwag stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie Komendanta 

Powiatowego PSP w Lęborku o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej w 2010. 

Następnie Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

Ad.6 

Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Lęborku o stanie 

porządku i bezpieczeństwa publicznego w Powiecie Lęborskim. 

 

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady przekazał, iż powyższe 

sprawozdanie radni otrzymali w materiałach na sesję.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Dalej zapytał czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

 Wobec braku uwag stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie Komendanta 

Powiatowego Policji w Lęborku o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w 

Powiecie Lęborskim. 

Następnie Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

 

 



Ad.6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Lęborskiego na lata 2011-2025 rok oraz podjęcie 

uchwały. 

 

 Wiktor Tyburski – Starosta Lęborski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Lęborskiego na lata 2011-2025. 

 

Irena Sapińska – Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu Gospodarki i 

Integracji Europejskiej przekazał, iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

Następnie Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

 

 Radna Teresa Ossowska Szara poprosiła o udzielenia szerszej informacji na 

temat wprowadzonej zmiany i przyjętego do realizacji nowego projektu pn. 

„Rewitalizacja Europejskiego Szlaku Kulturowego na obszarze Południowego 

Bałtyku- Pomorska Droga Świętego Jakuba”. 

 

 Ryszard Wenta – Wicestarosta przekazał, iż projekt ma na celu ugruntowanie 

pozycji szlaku Turystycznego św. Jakuba  nowego produktu turystycznego Regionu 

Południowego Bałtyku. Idea  reaktywowania tego rodzaju szlaków narodziła się w 

północnych Niemczech, południowej Polsce oraz wielu krajach Europy Zachodniej 

ciesząc się dużą popularnością. Główną przesłanką przedsięwzięcia jest zachęcenie 

ludności do ruchu turystycznego przez różne kraje oraz regiony, a przez to do 

poznawania ich różnorodności oraz zrozumienia ich specyfiki. Szlak św. Jakuba 

istniał także w Regionie Południowego Bałtyku, rozciągając się od Konigsberg przez 

Gdańsk i Szczecin po Rostock i Hamburg oraz dalej na zachód.  Dodał, że projekt 

ten ma na celu rekonstrukcję tego konkretnego szlaku.   

Poinformował, iż dodatkową ważną cechą tego projektu jest aktywizacja 

turystyczna regionów rozciągających się zarówno w Polsce, jak i na Litwie. Dodał, że 

zamysł projektu opiera się na dwóch filarach: potrzeba przyłączenia się do szerszej, 

odnoszącej sukcesy inicjatywy turystycznej, dopasowanej do warunków lokalnych 

Regionu Południowego Bałtyku, oraz szansa skapitalizowania doświadczenia: 

przeniesienie know how z Niemiec do Polski, Rosji i na Litwę oraz przetestowanie 



zastosowania FUNKCJONUJĄCYCH ROZWIĄZAŃ w tych krajach. Planowane wyniki 

są następujące: stworzenie nowego produktu turystycznego Regionu Południowego 

Bałtyku, aktywizacja regionów, wzrost turystycznej mobilności wśród grup 

niepełnosprawnych, które rzadko angażują się w turystykę, przynajmniej jeśli 

chodzi o Polskę, Litwę oraz Rosję.  

Projekt realizowany będzie przez:  

1. Lidera  projektu -  Gmina Miejska Lębork 

Pozostali Partnerzy: 

2. Samorząd Powiatu Lęborskiego  

3. Samorząd Województwa Zachodniopomorskiego 

4. Samorząd Województwa Pomorskiego 

5. Fundacja Szczecińska 

6. Pomorska Regionalna Organizacja Turystyczna  

7. Samorząd Miasta Kretinga – Litwa 

8. Europejska Wyższa Szkoła Hotelarska, Turystyki i Przedsiębiorczości w Sopocie 

9. Ernst Moritz Arndt University z Greifswald - Niemcy 

 

Organizacje i  stowarzyszenia : 

 Kościół Rzymsko-Katolicki św. Adalberta w Kaliningradzie – Rosja 

 Stowarzyszenie Turystyczne Mecklemburg- Vorpommern – Niemcy 

 Nauczycielskie Centrum Kretinga – Litwa 

 Stowarzyszenie Osób Niepełnosprawnych – Kretinga – Litwa 

 St James Sociaty - Niemcy 

 

Następnie przekazał, iż Samorząd Powiatu Lęborskiego będzie odpowiedzialny 

za:  

 działania w zakresie komunikacji   

 zaangażowany w druk i rozpowszechnianie broszury projektu  i przewodnika 

dobrych praktyk ( pozycja  księgowa).  

 organizację konferencji  prasowych ,  

 koncepcję i ustanowienie trasy w regionie Pomorza i współpracy z innymi 

partnerami  w tej dziedzinie.  



 wszystkie działania, w tym zakresie, a także etap przygotowawczy i inwestycji 

(podpisanie), 

 partner będzie odpowiedzialny za koordynację wszystkich prac społecznych 

na Pomorzu, w szczególności pracy z hostami, ambasadorami , 

wolontariuszami  i na rzecz wspierania grup docelowych , 

 organizacja wycieczek :przewodników turystycznych z turystami  

niepełnosprawnymi . 

 

Przekazał, iż celami szczegółowymi będzie: 

- Wzorcowe oznakowanie Lęborskiej Drogi św. Jakuba na trasie : Popowo- 

Lębork- Łeba- granica z gminą Główczyce 

- opracowanie i wdrożenie audioguides w Sanktuarium św. Jakuba w 

Lęborku  

( 5 języków: polski, angielski, niemiecki, litewski, kaszubski)- od ogółu do 

szczegółu  

( opis historii szlaków św. Jakuba, opis Pomorskiej Drogi św. Jakuba, opis 

Starego Miasta w Lęborku, opis Kościoła  p.w. Św. Jakuba Apostoła w 

Lęborku) 

-opracowanie koncepcji miejsc noclegowych dla Pomorskiej Drogi św. Jakuba 

oraz skompletowanie przykładowych dwóch wyposażeń ( Dom Parafialny przy 

Sanktuarium św. Jakuba w Lęborku, stanica na terenie Gminy Nowa Wieś 

Lęborska) 

- przegląd i gromadzenie informacji o atrakcjach turystycznych 

-edycja i druk ulotek 

 

Na zakończenie przekazał, iż po zakończeniu prac nad projektem będzie 

prowadzona strona internetowa szlaku na stałe połączona z głównymi stronami 

narodowymi prezentującymi tego typu sieci w krajach Regionu. Jedna osoba będzie 

przez następne 10 lat sprawowała funkcje opiekuna szlaku, będącego głównym 

punktem odniesienia dla pozostałych partnerów projektu.  

 

 

 Wobec braku dalszych głosów Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady 

przystąpił do głosowania. 



 

 Rada w obecności  radnych 16 radnych – 15 głosami „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym” podjęła uchwałę Nr V/36/11 w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Lęborskiego na lata 2011-2025. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Powiatu Lęborskiego na 2011 rok oraz podjęcie uchwały. 

 

 Wiktor Tyburski – Starosta Lęborski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Powiatu Lęborskiego na 2011 rok wraz z 

autopoprawką. 

 

Irena Sapińska – Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu Gospodarki i 

Integracji Europejskiej przekazał, iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

Następnie Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

 Wobec braku głosów  przystąpił do głosowania. 

 

 Rada w obecności 1 radnych –  podjęła uchwałę Nr V/37/11 w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Powiatu Lęborskiego na 2011 rok 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji III Liceum 

Profilowanego w Lęborku wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Mechaniczno – Informatycznych im. prof. Henryka Mierzejewskiego w 

Lęborku przy ul. Marcinkowskiego 1 oraz podjęcie uchwały. 

 

 

 Wiktor Tyburski – Starosta Lęborski przedstawił projekt uchwały w sprawie 



likwidacji III Liceum Profilowanego w Lęborku wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Mechaniczno – Informatycznych im. prof. Henryka Mierzejewskiego w Lęborku przy 

ul. Marcinkowskiego 1. 

 

 Tadeusz Rabka  – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki przekazał, iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Następnie Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

 

Radny Edmund Głombiewski zauważył, że w uzasadnieniu do 

przedstawionego projektu uchwały powołano się na pozytywną opinię Pomorskiego 

Kuratora Oświaty w Gdańsku w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych. Zgodnie z tytułem projektu uchwały opinia 

powinna dotyczyć likwidacji III Liceum Profilowanego w Lęborku wchodzącego w 

skład Zespołu Szkół Mechaniczno – Informatycznych im. prof. Henryka 

Mierzejewskiego w Lęborku przy ul. Marcinkowskiego 1.  

Odnosząc się do powyższego zapytał czy rzeczywiści omawiany projekt 

uchwały otrzymał pozytywna opinię Pomorskiego Kuratora Oświaty w Gdańsku. 

 

Wiktor Tyburski – Starosta Lęborski przeprosił za błąd w uzasadnieniu. 

Zapewnił, że organ prowadzący otrzymał pozytywna opinię Pomorskiego Kuratora 

Oświaty w Gdańsku w sprawie likwidacji III Liceum Profilowanego w Lęborku 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Mechaniczno – Informatycznych im. prof. 

Henryka Mierzejewskiego w Lęborku przy ul. Marcinkowskiego 1. 

 

 Wobec braku głosów Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady przystąpił do 

głosowania. 

 

 Rada w obecności 17 radnych –  14 głosami „za” przy 3 głosach 

„wstrzymujących” podjęła uchwałę Nr V/38/11 w sprawie likwidacji III Liceum 

Profilowanego w Lęborku wchodzącego w skład Zespołu Szkół Mechaniczno – 

Informatycznych im. prof. Henryka Mierzejewskiego w Lęborku przy ul. 

Marcinkowskiego 1. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 



 

Ad.9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Lęborku wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 2 im. Karola Wojtyły w Lęborku 

przy ul. Marcinkowskiego 1 oraz podjęcie uchwały. 

 

 Wiktor Tyburski – Starosta Lęborski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Lęborku wchodzącego w 

skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 2 im. Karola Wojtyły w Lęborku przy ul. 

Marcinkowskiego 1. 

 

 Tadeusz Rabka  – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki przekazał, iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Następnie Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

 Wobec braku głosów  przystąpił do głosowania. 

 

 Rada w obecności 17 radnych –  13 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” przy 3 

głosach „wstrzymujących” podjęła uchwałę Nr V/39/11 w sprawie likwidacji 

Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Lęborku wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 2 im. Karola Wojtyły w Lęborku przy 

ul. Marcinkowskiego 1. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.10 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji dla Parafii 

Rzymskokatolickiej p.w. świętego Jakuba Apostoła w Lęborku na roboty 

konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków oraz 

podjęcie uchwały. 

 

 Wiktor Tyburski – Starosta Lęborski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. świętego Jakuba Apostoła w 

Lęborku na roboty konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 



 

Irena Sapińska – Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu Gospodarki i 

Integracji Europejskiej przekazał, iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 

Tadeusz Rabka  – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki przekazał, iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Następnie Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

 Wobec braku głosów  przystąpił do głosowania. 

 

 Rada w obecności 17 radnych –  jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/40/11  

w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. świętego 

Jakuba Apostoła w Lęborku na roboty konserwatorskie przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji dla Parafii 

Rzymsko-Katolickiej p.w. Wniebowzięcia NMP w Łebie na roboty 

budowlane oraz prace konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków oraz podjęcie uchwały. 

 

Wiktor Tyburski – Starosta Lęborski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przyznania dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Wniebowzięcia NMP w Łebie 

na roboty budowlane oraz prace konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Irena Sapińska – Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu Gospodarki i 

Integracji Europejskiej przekazał, iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 



Tadeusz Rabka  – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki przekazał, iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Następnie Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

 Wobec braku głosów  przystąpił do głosowania. 

 

 Rada w obecności 17 radnych – jednogłośnie  podjęła uchwałę  Nr V/41/11 

w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. 

Wniebowzięcia NMP w Łebie na roboty budowlane oraz prace 

konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy w 

zakresie realizacji projektu innowacyjnego „Pomorskie-dobry kurs na 

edukację. Wspieranie uczniów o szczególnych predyspozycjach w 

zakresie matematyki, fizyki i informatyki” oraz podjęcie uchwały. 

 

 

 Wiktor Tyburski – Starosta Lęborski przedstawił projekt uchwały w sprawie  

wyrażenia woli współpracy w zakresie realizacji projektu innowacyjnego „Pomorskie-

dobry kurs na edukację. Wspieranie uczniów o szczególnych predyspozycjach w 

zakresie matematyki, fizyki i informatyki” 

 

 Tadeusz Rabka  – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki przekazał, iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Następnie Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

 Wobec braku głosów  przystąpił do głosowania. 

 

 Rada w obecności 17 radnych – jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr V/42/11 

w sprawie wyrażenia woli współpracy w zakresie realizacji projektu 



innowacyjnego „Pomorskie-dobry kurs na edukację. Wspieranie uczniów o 

szczególnych predyspozycjach w zakresie matematyki, fizyki i informatyki” 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.13 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

 Radna Teresa Ossowska Szara poinformowała, iż w okresie ostatniego roku 

remontowana jest droga nr 214. Przekazała, iż inwestorem przebudowy drogi jest 

Zarząd Dróg Wojewódzkich, natomiast wykonawcą firma STRABAG. Zaznaczyła, że 

Powiat Lęborski jest niefinansowym współpodmiotem w realizacji powyższego 

przedsięwzięcia.  

 W dalszej części wypowiedzi zauważyła, iż natężenie ruchu drogowego na 

trasie do Łeby w związku z rozpoczynającym się sezonem letnim będzie coraz 

większe. W związku z tym wyraziła wątpliwości czy zorganizowanie na w.w trasie 

ruchu wahadłowego będzie dobrym rozwiązaniem. Odnosząc się do powyższego 

zasugerowała podjęcie rozmów i negocjacji z firmą wykonująca przebudowę drogi            

nr 214 w celu zmiany organizacji ruch na czas sezonu letniego i zastosowania 

objazdu drogami powiatowymi. Dodała, iż bezpieczeństwo mieszkańców powiatu jest 

najważniejsze, dlatego należy podjąć określone działania mogące przyczynić się do 

zniwelowania problemu. Na zakończenie przekazała, iż warunki należy negocjować 

w taki sposób, aby inwestor po zakończeniu prac na drodze nr 214 zrekompensował 

straty  i wyremontował uszkodzone w wyniku objazdu drogi powiatowe. 

 

Radny Jacek Woronowicz zgłosił problem dotyczący zorganizowana opieki 

medycznej w sezonie letnim na terenie miasta Łeby. Przekazał, iż na terenie miasta 

funkcjonuje podstacja pogotowia, a Burmistrz Miasta nie chce finansować 

wszystkich wizyt doraźnych. Opieką medyczną maja zostać objęci tylko mieszkańcy 

miasta Łeby i osoby, które zapłaciły opłatę klimatyczną. Natomiast mieszkańcy 

okolicznych miejscowości zostaną „załatwieni odmownie”. Zaznaczył, że opieka 

medyczna należy się każdemu obywatelowi płacącemu składki na ubezpieczenie 

zdrowotne. 

 Na zakończenie poprosił o przybliżenie przedstawionego problemu.  



 

 

Ad.14 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

 Wiktor Tyburski – Starosta Lęborski przekazał, że odpowiedzi na interpelacje 

i zapytania zostaną udzielone na piśmie. 

 Następnie omówił problem przedstawiony przez radnego Jacka Woronowicza 

dotyczący zorganizowana opieki medycznej w sezonie letnim na terenie miasta Łeby.  

 Zapewnił, że pełna odpowiedź zostanie przekazana na piśmie. 

 

 

Ad.15 

Wnioski i oświadczenia radnych.    

 

 Nie zgłoszono. 
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Zamknięcie obrad.  

 

Wobec zrealizowania porządku dzisiejszych obrad Waldemar Walkusz – 

Przewodniczący Rady zamknął V sesję  Rady  Powiatu Lęborskiego. 

 

Protokół sporządziła: 
Agnieszka Gromadzka 

 


